
 

 

 

 

 

 

 

Rondvraag inzake voortgang dorpsplein Voorstraat Poeldijk  

Gemeenteraad 19 februari 2019  

 

Enkele jaren geleden is er reeds toezegging gedaan aan omwonenden en ondernemers door de 

gemeente voor de herinrichting en verfraaiing van het dorpsplein in de Voorstraat in Poeldijk.  

In de tussenliggende periode is er meermalen gesproken over de inrichting zelf en diverse 

partijen hebben recent ook vragen gesteld over de voortgang. Hierop is eerder door het college 

aangegeven dat de realisatie plaats zou vinden in het eerste kwartaal van 2019. 

Wij hebben inmiddels van betrokken bewoners en ondernemers deze week vernomen dat er 

geen eenduidig inzicht is over de werkelijke te realiseren inrichting, maar dat er ook weer 

verschillende bedragen genoemd worden over het eerder genoemde budget. 

 

Hierover hebben we de volgende vragen : 

 

1. Welk initieel budget is aangehouden voor deze herinrichting en verfraaiing van het  

    voornoemde dorpsplein in Poeldijk en wat is nu het budget waarmee gerekend wordt? 

 

2. Waarom is er kennelijke onduidelijkheid over welk budget nu daadwerkelijk zal worden 

    gebruikt en welke vorm van inrichting (soort verlichting, bankjes, aanplant bomen) wordt  

    aangehouden? 

 

3. Kan het college aangeven wanneer nu de uiteindelijke realisatie kan worden verwacht en  

     waarom deze op zich niet zo complex lijkende invulling van dit dorpsplein zo lang moet  

     duren? 
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